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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 

17.06.2022 na Obecnom úrade v Rabčiciach 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: viď pozvánka na zasadnutie OZ   

 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Jozef Slovík, ktorý privítal 

prítomných poslancov (Anna Huráková,  PaedDr. Margita Borová, Ondrej Kubík, Oľga 

Chromeková, Ing. Jozef Mordel, Karol Ogurek, Ľubomír Bublák, Jozef Halka). Poslanec 

Milan Klinovský sa ospravedlnil z neúčasti na tomto zasadnutí.  

     Na zasadnutí OZ starosta privítal  p. riaditeľku Základnej školy s materskou školou 

PaedDr. Vieru Balákovú,  občanov obce – p. Jaroslava Kolčáka, p. Petra Tatarku a hlavnú 

kontrolórku obce Bc. Janu Tatarkovú.  

      Starosta obce skonštatoval, že zasadnutie OZ je  uznášania schopné. Prítomných bolo 8 

(osem )  poslancov  z celkového počtu  9  (deväť).      

Písaním zápisnice poveril p. Chromekovú Martu, pracovníčku obecného úradu. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení:  Chromeková Oľga, Jozef Halka.   

Do návrhovej komisie boli  navrhnutí a schválení:  Huráková Anna, PaedDr. Margita Borová. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení:  Huráková Anna, PaedDr. Margita Borová.  

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 8  (Anna Huráková,  PaedDr. Margita Borová,  Oľga Chromeková, Ondrej Kubík, Ing. Jozef 

Mordel, Karol Ogurek, Ľubomír Bublák, Jozef Halka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

OZ schvaľuje overovateľov zápisnice :  Chromeková Oľga, Jozef Halka.   

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 8  (Anna Huráková,  PaedDr. Margita Borová,  Oľga Chromeková, Ondrej Kubík, Ing. Jozef 

Mordel, Karol Ogurek, Ľubomír Bublák, Jozef Halka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

     V tomto bode programu sa opýtal prítomných občanov, či sa chcú vyjadriť na začiatku 

alebo počkajú až na záver, kedy bude na programe rokovania bod č. 13 – Rôzne. 

Pán Jaroslav Kolčák, predniesol svoju požiadavku na začiatku rokovania a pripomenul, že už 

predčasom žiadal obecný úrad, aby opravili balkóny na bytovom dome č. 207, nakoľko mu 

z nich zateká do bytu a odpadla mu omietka z povaly. Starosta odpovedal, že v mesiaci júl sa 

o to postará o opravia balkóny, aby nájomníkovi nezatekalo do bytu a nespôsobovalo mu škody. 

 

    K bodu číslo 3 – Schválenie programu rokovania – V tomto bode programu  sa starosta  

opýtal prítomných, či majú nejaké návrhy na zmenu programu rokovania OZ. Nakoľko neboli 

zmeny v programe zasadnutia navrhované, starosta obce dal schváliť program rokovania v znení 

v akom bol poslancom doručený a v akom znení bol vyvesený pre verejnosť a v takom znení 

pokračovali v rokovaní OZ. 

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 8  (Anna Huráková,  PaedDr. Margita Borová,  Oľga Chromeková, Ondrej Kubík, Ing. Jozef 

Mordel, Karol Ogurek, Ľubomír Bublák, Jozef Halka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 
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K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje program zasadnutia OZ v zmysle pozvánky. 

 

          K bodu číslo 4 – Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ  

V tomto bode programu  boli prekontrolované prijaté uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

OZ. Všetky prijaté uznesenia  (odporúčané ) boli splnené. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ – 

splnené 

Uznesenie č. 20/2/2022 – návrh dodatku č. 9 k VZN č. 3/2016 bol vyhotovený a je zaradený do 

programu rokovania OZ na schválenie. 

Uznesenie č. 23/2/2022 – menný zoznam vlastníkov pozemkov od Frančákov po Križovatku bol 

vyhotovený a starosta konštatoval, že je to len informatívny zoznam, nakoľko v prípade 

vyhotovenie geometrického plánu na vybudovanie chodníka popri hlavnej ceste sa môže trochu 

upraviť a zmeniť. Ďalej skonštatoval, že budovať chodník nie je celkom dobrý nápad, z dôvodu, 

že v obci ešte nie je vybudovaná kanalizácia a verí, že v dohľadnej dobe sa bude realizovať. 

Uznesenie č. 24/2/2022 – ohliadka budov kasárni a chatiek po rekonštrukcii bola vykonaná, 

starosta spoločne s hlavnou kontrolórkou obce. Poslanci sa nezúčastnili ohliadky, napriek 

kontaktovaniu starostom obce.  Z ohliadky vyhotovila hlavná kontrolórka obce správu, ktorá 

bola poslancom predložená pred zasadnutím OZ.  

Uznesenie č. 25/2/2022 – Komisia verejného poriadku a dodržiavania stavebného zákona 

vyhotovila zápis z ohliadky pozemkov na mieste samom a odporúčala poslancom schváliť 

predaj pozemkov schválených v zámere na predaj pre Slovíka Alojza a Budzeľa Petra. 

Odporučila menovaných predložiť na najbližšie zasadnutie OZ kúpnu zmluvu, kde bude 

predajná  cena v zmysle znaleckého posudku. Čo sa týka Lucie Jagnešákovej, prístupová cesta 

bola navrhnutá na opravu v prípade vybavenie stavebného pozemku, t.č. je cesta k výstavbe 

rodinného domu  v primeranom stave. Upravovať sa bude až po dokončení stavby, z dôvodu, že 

tam už nebudú jazdiť ťažké nákladné autá a bude zahrnutá do rozpočtu obce.  

 

         K bodu číslo 5 – VZN obce Rabčice č.1/2022 o organizácii miestneho referenda  

v obci Rabčice  

V tomto bode programu starosta obce predniesol a oboznámil poslancov s pripraveným 

návrhom VZN o miestnom referende, lebo sme ho v obci nemali prijaté. Prítomní poslanci 

nemali žiadne pripomienky ani námietky k predloženému návrhu VZN o miestnom referende 

preto starosta dal hlasovať za jeho schválenie. 

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 8  (Anna Huráková,  PaedDr. Margita Borová,  Oľga Chromeková, Ondrej Kubík, Ing. Jozef 

Mordel, Karol Ogurek, Ľubomír Bublák, Jozef Halka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu bolo prijaté  uznesenie:  

OZ schvaľuje VZN obce Rabčice č. 1/2022 o organizácii miestneho referenda v obci 

Rabčice. 

         K bodu č. 6 – Dodatok č. 4 k VZN č. 5/2014 o úhradách za krátkodobý prenájom 

hnuteľného a nehnuteľného majetku obce Rabčice.  

V tomto bode programu starosta obce predniesol návrh dodatku č. 4 k VZN č. 5/2014, kde 

oboznámil poslancov, že sme dali návrh na zvýšenie ceny za opranie obrusov po akciách, lebo 

už teraz platíme za pranie viac ako vyberáme poplatok a taktiež tam zapracujeme aj schválený 

poplatok za zneužitie signalizačného zariadenia v spoločenskej sále. 
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Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 8  (Anna Huráková,  PaedDr. Margita Borová,  Oľga Chromeková, Ondrej Kubík, Ing. Jozef 

Mordel, Karol Ogurek, Ľubomír Bublák, Jozef Halka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu bolo prijaté  uznesenie:  

OZ schvaľuje Dodatok č. 4 k VZN č. 5/2014 o úhradách za krátkodobý prenájom 

hnuteľného a nehnuteľného majetku obce Rabčice.  

           K bodu č. 7 - Dodatok č. 9 k VZN č. 3/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy na dieťa materskej školy, na žiaka školskej jedálne, žiaka školského klubu detí 

so sídlom na území obce Rabčice a na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na 

území obce.  

Tento dodatok bol prítomnými poslancami schválený. Na predchádzajúcom OZ boli schválené 

finančné prostriedky pre ZŠ s MŠ Rabčice na navýšenie rozpočtu na originálne kompetencie, 

ktoré boli teraz zahrnuté do navrhovaného dodatku č. 9 k VZN č. 3/2016.   Poslanci hlasovali 

nasledovne:  

Za: 8  (Anna Huráková,  PaedDr. Margita Borová,  Oľga Chromeková, Ondrej Kubík, Ing. Jozef 

Mordel, Karol Ogurek, Ľubomír Bublák, Jozef Halka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu bolo prijaté  uznesenie:  

OZ schvaľuje Dodatok č. 9 k VZN č. 3/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy na dieťa materskej školy, na žiaka školskej jedálne, žiaka školského klubu detí 

so sídlom na území obce Rabčice a na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na 

území obce. 

V tomto bode programu zároveň predniesol starosta obce žiadosť, ZŠ s MŠ Rabčice, 

o navýšenie rozpočtu obce na originálne kompetencie na rok 2022, ktorú sme dostali, 

z dôvodu, že RÚVZ Dolný Kubín vydal rozhodnutie, v ktorom vyhovel a súhlasí  zmeniť 

poldennú triedu na celodennú v MŠ na školský rok 2022/2023 a 2023/2024. V triede budú 

umiestnené  deti predškolského veku, na odpočinok potrebujú špeciálne upravené matrace 

a stojany na matrace. Kapacita zriadenej celodennej triedy je 25 detí. 

Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 8  (Anna Huráková,  PaedDr. Margita Borová,  Oľga Chromeková, Ondrej Kubík, Ing. Jozef 

Mordel, Karol Ogurek, Ľubomír Bublák, Jozef Halka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu bolo prijaté  uznesenie:  

OZ schvaľuje navýšenie rozpočtu Základnej školy s MŠ Rabčice na rok 2022 vo výške 

5.400,- Eur na  originálne kompetencie v zmysle dodatku č. 9 k VZN č. 3/2016 o určení 

výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, na žiaka školskej jedálne, 

žiaka školského klubu detí so sídlom na území obce Rabčice a na záujmové vzdelávanie 

detí s trvalým pobytom na území obce a navýšenie rozpočtu ZŠ s MŠ Rabčice na rok 

2022 o 1.050,- Eur na originálne kompetencie (na zakúpenie špeciálne upravených  

matracov a stojanov na ich skladovanie). 

 

            K bodu č. 8 – Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Rabčice. 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Rabčice, bol prítomnými poslancami 

schválený. Plán mali doručený všetci poslanci v materiáloch na OZ. 
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Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 8  (Anna Huráková,  PaedDr. Margita Borová,  Oľga Chromeková, Ondrej Kubík, Ing. Jozef 

Mordel, Karol Ogurek, Ľubomír Bublák, Jozef Halka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu bolo prijaté  uznesenie:  

OZ schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Rabčice. 

 

            K bodu č. 9 – Schválenie počtu poslancov na volebné obdobie 2022 – 2026 

a volebných okrskov. 

V tomto bode programu starosta informoval poslancov, že s blížiacimi sa voľbami do 

samosprávnych orgánov obce, ktoré sa budú konať 29.10.2022 je potrebné schváliť počet 

poslancov na toto volebné obdobie a tiež počet volebných okrskov. Po krátkej diskusii 

poslanci navrhli a schválili počet 9 poslancov a jeden volebný okrsok na ďalšie volebné 

obdobie.  

Poslanci hlasovali nasledovne.  

Za: 8  (Anna Huráková,  PaedDr. Margita Borová,  Oľga Chromeková, Ondrej Kubík, Ing. Jozef 

Mordel, Karol Ogurek, Ľubomír Bublák, Jozef Halka) 

Proti:  0            Zdržal sa:  0           Nehlasoval:   0 

K tomuto bodu bolo prijaté  uznesenie:  

OZ schvaľuje v súlade s par. 11 ods. 3 písm. d) zák. č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení 

a v znení neskorších predpisov poslancov na volebné obdobie 2022 – 2026 v počte 9 

poslancov a jeden volebný okrsok. 

 

         K bodu č. 10 – Kasárne Rabčice 

V tomto bode programu sa poslanci opätovne vrátili k preriešeniu situácie ohľadom prenájmu 

kasárni v obci pre firmu Support Q. a.s. a k jej plneniu. Už na predchádzajúcom zasadnutí OZ 

p. Bubláková vysvetlila poslancom, že musíme v zmysle zákona urobiť zápočet medzi obcou 

a firmou Support Q. a.s. čo sa týka prenájmu a vyfakturovaných prác na rekonštrukciu 

chatiek. Ohľadam danej situácie prebehla búrlivá diskusia. 

P. starosta povedal, že musíme buď zmluvu vypovedať, faktúry na rekonštrukciu preplatiť. 

Ďalej povedal, po dohode s Petrom Vonsom, že nám predložené faktúry rozpíše podľa toho 

ako a koľko bolo preinvestované do jednotlivých chatiek a chaty, tak aby sa dali zapísať do 

účtovníctva. Pýtal sa prítomných poslancov, že aj napriek tejto situácii, či sa znehodnotil 

majetok obce ?  Rekonštrukciou sa zvýšila jeho hodnota. Úhrada faktúr by sa zaúčtovala na 

kapitálové výdavky.   

Poslankyňa Chromeková Oľga povedala, že má v tých chatkách ubytovaných ľudí. Ďalej 

v súvislosti s p. Vonsom povedala, že sa mu nedá veriť. Je potrebné sa poradiť s právnikom, 

aby to bolo v poriadku. 

Poslanec Ondrej Kubík – ak má ubytovaných ľudí, mal by platiť daň z ubytovania na obec. 

V prípade prenájmu obecného majetku boli poslanci oklamaní, ale treba nájsť rozumné alebo 

najschodnejšie riešenie ako túto situáciu vyriešiť. Ďalej povedal, že je treba sa zamyslieť nad 

formou ako to preinvestoval, poprípade vypracovať dodatok k nájomnej zmluve a zvýšiť 

nájomné za prenajatý obecný majetok, aby sa aspoň nejaká časť preinvestovaných financií 

vrátila.  Ide tu hlavné o to, že je treba to nejako správne zaúčtovať, čo teraz v tomto čase nie  
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je možné. Po prečítaní zmluvy zistil, že v nájme sú aj služby, ktoré by sa nemali započítavať 

s tým čo preinvestoval. Doporučil, predvolať p. Vonsa na zasadnutie OZ. 

Poslanec Ľubomír Bublák – povedal, že na začiatku sme schválili zmluvu na prenájom 

budovy kasárne, nesúhlasili s uhradením investície – predložených faktúr – na rekonštrukciu 

chatiek. Poslanci schválili zmluvu na prenájom, s tým, že sa nechá prepracovať a starosta sa 

mal poradiť s právnikom, a následne ju mohol podpísať.  Poslanci musia hájiť majetok obce. 

Teraz, na základe zlej zmluvy, musíme vyplatiť firme Support Q a.s. preinvestované financie 

do prenajatého majetku. Navrhnuje – zrušiť zmluvu – na starostu podať trestné oznámenie na 

okresnú prokuratúru, poslanci budú mať čisté svedomie a to bude bodka pre starostu za 

ukončením funkcie. Je zásadne proti úhrade preinvestovaných finančných prostriedkov z 

obce, na základe predložených faktúr firmou Support Q. Neskôr sa vyjadril, že  sa p. starosta 

môže dohodnúť s Petrom Vonsom a môžeme pripraviť novú zmluvu a spoločne s poslancami 

ju podpísať. Taktiež  neskôr súhlasil, s možnosťou, aby sa zvýšilo nájomné a tak sa aspoň 

z časti vrátia preinvestované prostriedky. 

Hl. kontrolórka obce – povedala, že nie všetko je zachytené v zápisnici. Pri ohliadke sa p. 

Vons vyjadril, že chce odstúpiť od zmluvy a vypovedať ju.  Je potrebné porozmýšľať,  ako čo 

najskôr a najlepšie ukončiť nájomnú zmluvu a preveriť u právnika, aká by bola najschodnejšia 

cesta. Ďalej  navrhovala, aby sa preskúmalo, či bola a je,  nájomná zmluva platná, z titulu 

podpísania zmluvy pred schválením /potvrdzuje to dátum/. Na vyčíslenie hodnoty 

preinvestovaných prostriedkov je vhodné požiadať o vypracovanie odborného posudku. 

Ekonómka Bubláková Dana – p. Vons jej hodil na stôl súpis prác, aby vedela, že to tak bolo 

zrekonštruované.  Ďalej požadovala, zrušiť prijaté uznesenie č. 1/2021 pod B/Schvaľuje bod 

č. 8 zo dňa 25.02.2021, v ktorom bolo odsúhlasené odpustenie nájomného  na základe 

predložených faktúr od firmy Support Q a.s. , ako aj odsúhlasiť zapísanie faktúr do 

účtovníctva s oneskorením a časovým sklzom a  vyhotoviť preberaní a odovzdávací protokol. 

Taktiež povedala, že  v nájomnej zmluve so Supportom je zahrnutá aj služba ako je el.energia.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie:  

OZ odporúča starostovi obce a poslancovi Ondrejovi Kubíkovi vykonzultovať 

s právnikom možnosti postupu vypovedania  zmluvy alebo spísania dodatku k nájomnej 

zmluve č. 1/2020 uzatvorenej s firmou Support Q. a.s. Námestovo, aby nepoškodzovala 

záujmy obce. Podať najschodnejšie riešenie  a zvolať zasadnutie OZ čo najskôr. Na 

zasadnutie OZ prizvať  firmu Support Q. zastúpenú p. Petrom Vonsom. 

 

OZ Ruší prijaté uznesenie č. 1/2021 pod  B/Schvaľuje bod č. 8 zo dňa 25.02.2021 

Odpustenie zaplatenia výšky nájmu za rok 2020, platného v zmysle nájomnej zmluvy 

s firmou Support Q a.s. Námestovo, týkajúci sa prenájmu areálu Kasárni, na základe 

predložených faktúr, kde sa preukázalo financovanie zveľaďovania obecného majetku, ktorý 

má firma Support Q dlhodobo v prenájme. Predložené faktúry – výdavky – sa budú uhrádzať 

formou odpustenia nájomného postupne niekoľko rokov, z dôvodu vysokej výšky 

preinvestovaných nákladov za vykonané práce a materiálu dodaného na opravu chaty 

a chatiek, v zmysle platnej nájomnej zmluvy v danom čase.  

Poslanci hlasovali: 

Za: 8 (Anna Huráková, PaedDr. Margita Borová, Oľga Chromeková, Ondrej Kubík, Ing. 

Jozef Mordel, Karol Ogurek, Jozef Halka, Ľubomír Bublák) 

Proti:  0        Zdržal sa:     0       Nehlasoval:     0 
Piata  strana zápisnice zo zasadnutia OZ dňa 17.06.2022 

 



     K bodu č. 11 – Oslavy – deň obce Rabčice – 10.07.2022. 

Starosta obce pripomenul, že dňa 10.07.2022 sa majú konať oslavy dňa obce. Budú v jeden 

deň, v nedeľu.  Požiadal poľovníkov o varenie gulášu – 2 kotle.  Druhé 2 kotle guláši požiada 

o navarenie Hasičov.  Bolo dohodnuté, že sa bude občerstvenie – guláš, kofola a pivo 

poskytnuté z obce podávať zdarma. Keď sa minie, potom si musia občania a hostia 

občerstvenie zakúpiť. Poslancom zhruba povedal o programe, ktorý je už v tlači a urobia sa 

úpravy, kde sa má zahrnúť aj futbalový turnaj. Starosta má osloviť predsedu TJ Slávia, aby 

zorganizoval futbal medzi žiakmi poprípade dorastencami. Taktiež má osloviť starých pánov, 

či prídu zahrať zápas.  

Občan – Peter Tatarka – sa dotazoval, ako a prečo nie je pokosené ihrisko – sú vykosené  iba 

4 pokosy a ihisko je zarastené. Starosta odpovedal, že p. Vons povedal, že ihrisko pokosí, 

minulý rok bolo ihrisko vždy pracovníkmi obce vykosené. Všetky doklady, ako aj kľúče od 

TJ šatne boli odovzdané novému predsedovi TJ Slávia Rabčice, ktorým je teraz Peter Vons. 

Teraz by mal predseda TJ prihlásiť žiakov a registrovať ich, aby mohli na jeseň začať sezónu.  

Po krátkej diskusii sa poslanci rozhodli poveriť p. hl. kontrolórku obce, aby urobila previerku 

stavu účtu na TJ Slávia Rabčice, ohľadom poskytnutia finančných prostriedkov z obce, tiež 

doporučili starostovi obce, aby oslovil predsedu TJ Slávia ohľadom zorganizovania 

futbalového turnaja žiakov alebo dorastencov na deň obce a požiadať ho, aby predložil obci 

plán činnosti na rok 2022 s výhľadom na rok 2023. 

K tomuto bodu programu boli prijaté uznesenia: 

OZ odporúča starostovi obce, aby osloviť predsedu TJ Slávia Rabčice, ohľadom  

zorganizovania futbalového  turnaja žiakov poprípade dorastencov na deň obce, ktorý 

sa má uskutočniť 10.07.2022. 

OZ odporúča starostovi obce požiadať predsedu TJ Slávia Rabčice o vypracovanie 

a predloženie plánu činnosti na rok 2022 a s výhľadom na rok 2023. 

OZ poveruje hlavnú kontrolórku obce, vykonať finančnú kontrolu a  stav finančných 

prostriedkov na účte TJ Slávia Rabčice, ohľadom poskytnutia finančnej dotácie z obce.  

           K bodu č. 12 -  Úprava rozpočtu obce na rok 2022 vrátane úprav rozpočtu 

Základnej školy s MŠ Rabčice 

V tomto bode programu predniesla p. Bubláková Dana zmenu rozpočtu rozpočtovým 

opatrením č.  5 a 6 /2022. Tieto zmeny sa berú na vedomie a  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ berie na vedomie Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2022  a č. 6/2022 

v súlade s od. 2 písmenom b) § 14 ods. zákona č. 583/2004 Z.Z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy  a o zmene a doplnení niektorých zákonov vrátane úprav rozpočtu 

Základnej školy s MŠ Rabčice nasledovne: 

Celkové príjmy     – na sumu:          2 183 629,00 € (+155 014,00 €) 

                               z toho: - obec:                      2 094 406,00 € (+155 014,00 €) 

                                          - ZŠ s MŠ Rabčice:       89 223,00 €    

 

Celkové výdavky - na sumu:            2 183 629,00 €  (+155 014,00 €) 

                              z toho: - obec:                         1 157 086,00 €  (+140 521,00 €) 

              - ZŠ s MŠ Rabčice:   1 026 543,00 €  (+  14 493,00 €) 

 

Zmenu rozpočtu  rozpočtovým opatrením č. 7/2022 – poslanci schválili 
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K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č.7/2022 v súlade s od. 2 písmenom 

b) § 14 ods.  zákona č. 583/2004 Z.Z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  

a o zmene  

a doplnení niektorých zákonov vrátane úprav rozpočtu Základnej školy s MŠ Rabčice 

nasledovne: 

     Celkové príjmy     – na sumu:         2 256 605,00 € (+ 72 976,00 €) 

                                     z toho: - obec:                        2 167 382,00 € (+72 976,00 €)    

                                          - ZŠ s MŠ Rabčice:          89 223,00 €   

     Celkové výdavky - na sumu:           2 256 605,00 €  (+ 72 976,00 €) 

                              z toho: - obec:                         1 224 662,00 € (+ 66 526,00 €)  

              - ZŠ s MŠ Rabčice:   1 031 943,00 € (+   6 450,00 €) 

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 7 (Anna Huráková, PaedDr. Margita Borová,  Ondrej Kubík, Ing. Jozef Mordel, Karol 

Ogurek, Jozef Halka, Ľubomír Bublák) 

Proti:  0        Zdržal sa:     0       Nehlasoval:     0 

 

       V tomto bode programu starosta obce predniesol poslancom na schválenie majetok 

z projektu na schválenie  ako zmarená investícia, na základe delimitačného protokolu 

o odovzdaní a prevzatí majetku  medzi obcami Breza a Rabčice v rámci projektu „Spracovanie 

analýzy a projektov pre rozvoj infraštruktúry na ochranu ovzdušia“ – projektová dokumentácia 

vo výške 46.715,28 Eur. 

Poslanci schválili tento návrh a hlasovali nasledovne: 

Za: 7 (Anna Huráková, PaedDr. Margita Borová,  Ondrej Kubík, Ing. Jozef Mordel, Karol 

Ogurek, Jozef Halka, Ľubomír Bublák) 

Proti:  0        Zdržal sa:     0       Nehlasoval:     0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ schvaľuje majetok z projektu – poskytovateľ pomoci – Ministerstvo výstavby 

a regionálneho rozvoja SR-INTERREG IIIA Poľsko – Slovenská republika – 

„Spracovanie analýzy a projektov pre rozvoj infraštruktúry na ochranu ovzdušia“ – 

projektová dokumentácia vo výške 45.715,28 Eur zaúčtovať ako zmarená investícia 

z dôvodu, že tento majetok neprináša budúce ekonomické úžitky a nemá využiteľný 

potenciál. 

V tomto bode programu poslanci schválili aj čerpanie rezervného fondu na: 

- Stavebné práce na prepojenie cyklotrasy Rabčice – Lipnica Wielka na stavbe 

„Cykloturistický chodník – Rabčice“ vo výške 35.293,- Eur 

-  Dofinancovanie vyasfaltovania cesty ku telocvični vo výške 7.925,- Eur 

-  Dofinancovanie vyasfaltovania ciest ku rodinným domom a základnej škole 

vo  výške 25.958,- Eur 

 

Poslanci hlasovali nasledovne:  

Za: 7 (Anna Huráková, PaedDr. Margita Borová,  Ondrej Kubík, Ing. Jozef Mordel, Karol 

Ogurek, Jozef Halka, Ľubomír Bublák) 

Proti:  0        Zdržal sa:     0       Nehlasoval:     0 
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        K bodu č.13 – Rôzne  

- Petícia občanov za výmenu asfaltového povrchu a vyrovnanie vozovky na ulici 

začínajúcej  za autobusovou zástavkou Rabčice, križovatka v obci Rabčice. 

60 občanov obce  podalo na OZ petíciu ohľadom výmeny asfaltového povrchu a vyrovnania 

vozovky na ulici. Poslanci podanú petíciu vzali na vedomie. Starosta obce povedal, že  oprava 

a vyrovnanie vozovky sa bude musieť zahrnúť do  budúceho rozpočtu obce, v tomto roku na 

to nie sú vyčlenené finančné prostriedky a obec ešte nemá doasfaltované ostatné ulice. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ berie na vedomie Petíciu za výmenu asfaltového povrchu a vyrovnanie vozovky na 

ulici začínajúcej za autobusovou zástavkou Rabčice, križovatka v obci Rabčice. 

- Žiadosť o riešenie situácie s dažďovou vodou – Grobarčíková Mária a Peter, 

Rabčice č. 240. 

V tomto bode programu bola poslancom prednesená žiadosť občanov, ohľadom poriešenia 

situácie s dažďovou vodou, ktorá tečie priamo na pozemok p. Grobarčíkovej Márie a Petra, 

hlavne pri veľkých dažďoch a tečie až od križovatky, po ulici a na ich dvor. Na to poslanci 

doporučili menovaným občanom zaslať odpoveď v takom znení, že sa obec bude pravidelne  

a zodpovednejšie starať o čistenie šachiet na miestnych komunikáciách, aby  nedochádzalo 

k poškodzovaniu súkromného majetku. Taktiež žiadajú p. Grobarčíkovú Máriu a Petra, aby si 

zabezpečili pozemok voči povrchovej vode a prívalovým dažďom. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ berie na vedomie žiadosť o riešenie situácie s dažďovou vodou, ktorá steká 

z miestnych dvorov  a obecných ulíc na hlavnú cestu a následne do ulice a do dvora 

Grobarčíkovej Márie a Petra, Rabčice č. 240. 

- Inventarizácia majetku k 30.09.2022 

V tomto bode programu starosta obce navrhol vykonať fyzickú inventarizáciu majetku 

k 30.09.2022. Poslanci odporúčili vykonať fyzickú inventarizáciu majetku.  

k tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie: 

OZ odporúča  starostovi obce zabezpečiť vykonanie fyzickej inventarizácie majetku 

obce k 30.09.2022. 

Peter Tatarka – sa dotazoval, čo sa urobí zo zoznamom občanov, ktorý sa vypracoval 

ohľadom ich oslovenia za účelom vybudovania chodníka popri hlavnej ceste ? Aký bude ďalší 

postup ? Starosta obce informoval, že keď sa dá vyhotoviť geometrický plán, môže sa ten 

okruh vlastníkov zvýšiť, možno znížiť. Oslovi geodeta, či by neurobil náčrt geometrického 

plánu, ktorý bude presnejší. Podotkol, že či vôbec má význam robiť a púšťať sa do budovania 

chodníkov, keď sa v obci bude budovať kanalizácia. Peter Tatarka ďalej pripomienkoval, že 

cesta okolo materskej školy, či sa tam môže dať značka jednosmerná ulica, aby tam tie autá 

tak nestáli a nebránili v prejazde iných áut.  Možno by išli plynule a priebežne, nie do 

protismeru. Taktiež sa pýtal, či sa uvažuje nad opravou výtlkov v obci, je ich už  veľa, aj na 

už upravených cestách. 

Ondrej Kubík – navrhoval urobiť opravu pôvodného chodníka v obci. Ku cyklotrase sa  
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vyjadril, že on ju má osobne prejdenú z obidvoch strán, je podľa neho veľmi dobrá, primeraná 

tomu, že ide lesom a poľom.  Povedal, že cyklotrasa z poľskej strany je horšia ako naša.  

Starosta – povedal, že miesta kde vymyla dažďová voda cyklotrasu prejde a nechá tam 

naviesť nanovo štrk, aby prekryl diery.  On sám počul, že Rabčice majú veľmi dobrú 

cyklotrasu, lepšiu ako v Poľsku. 

Ľubomír Bublák – v tomto bode programu, tlmočil, že sa občania sťažujú na našu cyklotrasu, 

že  je zlá, veľmi kamenistá.  

Jozef Halka –  sa pýtal, či by sa nedala opraviť mreža, ktorá je vyhodená pri odbočení 

z hlavnej cesty na cestu vedúcu k Roľníckemu družstvu. Je to tam nebezpečné. Starosta 

odpovedal,  že zabezpečí opravu a osadenie mreže na miesto, aby bola osadená bezpečne. 

 

                K bodu č. 14 - Diskusia 

V tomto bode programu poslanci samostatne nediskutovali, nakoľko diskusia prebiehala 

priebežne pri každom bode programu rokovania OZ. 

               K bodu č. 15 – Záver 

Na záver starosta obce ukončil rokovanie OZ a všetkým prítomným poďakoval za účasť. 

 

 

V Rabčiciach dňa 23.06.2022 

 

 

Zapísala: Chromeková Marta 

Overovatelia zápisnice : Chromeková Oľga, Jozef Halka 

 

 

 

                                                                                             Jozef   S l o v í k  

                                                                                                starosta obce 
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